
Nová radnice, Mariánské nám. 2, jednací místnost 135
25. září 2023, 16:00-17:30

ZÁPIS
z 1. jednání Komise RHMP pro vodní dopravu

Přítomní: Čunát, Pejřil,  Hamanová, Prousek, Zděradička, Kubala, Němcová, Fojtů, Sahula, Švecová,
Pukl, Hrubeš, Ryvola, Halva, Uher, Vydra (host), Bukovský (host), Vavřička (host)

Nepřítomní omluvení: Hataš, Skála, Altschmied, Jedlička

Nepřítomní neomluvení:

Program jednání:

1. Přivítání a úvodní slovo předsedy
2. Představení členů komise
3. Představení cílů komise
4. Administrativa – jednací řád, místo a čas konání
5. Vyhodnocení remotorizace plavidel na základě usnesení RHMP č. 2859 z roku 2018
6. Různé

1. Přivítání a úvodní slovo předsedy  

Předseda komise Matěj Čunát přivítal všechny hosty a představil program jednání.

2. Představení členů komise  

Všichni členové představili sebe a organizace, za které jsou do komise nominováni. Poté následovala
diskuse týkající se statusu členů, hostů a stálých hostů.

NÁVRH: Nominace hostů bude probíhat vždy v reakci na navržený program jednání.  1.  náměstek
primátora Zdeněk Hřib bude stálým hostem. 

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 14 členů pro, 0 členů proti, 0 členů se zdrželo hlasování

3. Představení cílů komise  

Předseda komise stručně představil dokument Vize a cíle Komise RHMP pro vodní dopravu. Členové
komise  poté  debatovali  o  relevantnosti  dokumentu  ve  vztahu  k vodní  dopravě,  případně  o
provázanosti  jednotlivých  cílů,  a  proto  požadovali  provést  revizi  tohoto  dokumentu  ve  formě
připomínek  jednotlivých  členů  komise.  Tajemník  zašle  v editovatelném  formátu  představený
dokument  Vize  a  cíle  Komise  RHMP  pro  vodní  dopravu  a  členové  k diskutovaným  tématům
uvedeným v dokumentu zašlou písemné připomínky do 27.  10. předsedovi  a tajemníkovi  komise.
Předseda spolu s tajemníkem komise provede finální návrh dokumentu, který poté projedná v Komisi
RHMP pro vodní dopravu. T. Halva v diskuzi uvedl, že by finální znění dokumentu měla schválit RHMP
jako náplň činnost komise.
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4. Administrativa – jednací řád, místo a čas konání  

Diskuse se  týkala  četnosti,  formátu jednání  komise  a  způsobu připomínkování  zápisu  z jednání  a
vypořádávání připomínek.

NÁVRH: Komise se bude scházet cca 4x ročně, případně dle potřeby. Jednání se konají prezenční
formou a pouze ve výjimečných a odůvodněných případech vzdálenou formou online, přičemž o tom
rozhoduje  předseda  komise.  Zápis  z jednání  zpracovává  tajemník  komise  a  předkládá  jej  spolu
s prezenční  listinou předsedovi  komise.  Předseda zápis  rozesílá  členům komise a na následujícím
jednání členové hlasují o schválení zápisu, případně vznášejí připomínky.

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 13 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel hlasování

5. Vyhodnocení remotorizace plavidel na základě usnesení RHMP č. 2859 z     roku 2018  

Dušan  Sahula  prezentoval  vyhodnocení  opatření  dle  usnesení  RHMP  s výsledkem,  že  cca  90  %
provozovaných  plavidel  prošlo  úpravami,  díky  kterým  nyní  splňují  podmínky  pro  provoz  určené
usnesením RHMP. Doplňující informace a přehled remotorizovaných plavidel uvedla Klára Němcová.
Zbývající plavidla touto úpravou projdou v nejbližší budoucnosti.

NÁVRH: Komise  konstatuje,  že  předmětné  usnesení  RHMP  je  úspěšně  naplňováno.  Současně
doporučuje RHMP pokračovat v naplňování usnesení RHMP č. 2859 z roku 2018.

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 14 členů pro, 0 členů proti, 0 členů se zdrželo hlasování

6. Různé  

Další jednání komise se uskuteční 28. 11. od 16:00 v budově Nové radnice.

Ing. arch. Matěj Čunát

předseda Komise Rady HMP pro vodní dopravu

Zapsal: Kryštof Pejřil, tajemník komise


